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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 2/2020 

Datum konání: 27. 2. 2020 

Místo konání: Lokalita Za Humny u MŠ a ZŠ Za Humny 

Městský úřad Kyjov, malá zasedací místnost  

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt   

Ing.Vladimír Šimeček – vedoucí střediska TS Kyjov 

Ing. Tereza Schielová – referentka OŽPÚP MÚ Kyjov 

Ing. Miloslava Ševelová, PhD – referentka OŽPÚP MÚ Kyjov 

PaedDr. Petr Petráš – ředitel MŠ a ZŠ Za Humny 

Ing. Ivo Cerman – ředitel, Lesy MK 

 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.00 – 17.45 hod. 

 

Program jednání: 

1. Obhlídka lokality Za Humny 

2. Kontrola úkolů 

3. Informace o stavu městských lesů 

4. Kácení dřevin 

5. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Obhlídka lokality Za Humny 

 

Komise provedla obhlídku lokality u MŠ a ZŠ Za Humny po provedené likvidaci nežádoucích 

travin, keřů a náletových dřevin. Byl stanoven další postup prací: 

- vyhrabaná biomasa bude na místě za vhodného počasí spálena 

- budou vytrhány kořeny po ořezaných dřevinách, kořeny budou ponechány na 

vhodném místě – vznik broukoviště, 

- bude srovnán terén pro snažší seč travin v místech, kde to bude možné, 

- v případě potřeby bude pro dorovnání terénu navezena hlína, 

- v určených místech budou vyhloubeny dvě tůně. 
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Komise vyslovuje poděkování Technickým službám Kyjov, Mgr. Veverkové, RNDr. 

Ambrozkovi a Ing. Lattenbergovi za odvedenou práci při realizaci projektu.    

 

2. Kontrola úkolů 

 

 Platanové stromořadí na ul. Komenského 

Rada města Kyjova na svém zasedání dne 24.2.2020 schválila provedení likvidace 

ochranných obezdívek kořenových balů platanů na ul. Komenského, které jsou v havarijním 

stavu. Likvidaci provedou TS Kyjov v termínu do 31. 3. 2020.   

 

 Vodičkova louka 

Odborem majetku MÚ Kyjov byla vlastníkovi předmětného pozemku zaslána písemná žádost 

o vyjádření vlastníka k možnému odprodeji zájmové jižní části pozemku městu Kyjovu za 

účelem zřízení mokřadu. Vlastník byl kontaktován rovněž telefonicky, kdy přislíbil, že do 

konce měsíce února sdělí své stanovisko. Vzhledem k podmáčenému terénu byla 

Technickými službami Kyjov vyhloubena pouze vrtaná sonda, kdy při realizaci sondy od 

hloubky cca 60 cm ihned nastoupila voda.  

 

 VKP „V Podsedkách“ 

Rada města Kyjova na svém zasedání dne 24.2.2020 udělila ČSOP Kyjov souhlas 

s provedením managementu ochrany přírody na pozemcích ve vlastnictví města Kyjova v této 

lokalitě a dále s podáním žádosti o poskytnutí dotace z programu Péče o přírodu a krajinu pro 

záměr projektu „Péče o VKP V Podsedkách“ na těchto pozemcích.  

Dále rada města rozhodla o uzavření smlouvy o výpůjčce pozemků v katastrálním území 

Boršov u Kyjova - Boršovské louky -  mezi městem Kyjovem jako vlastníkem pozemků a 

ČSOP Kyjov jako vypůjčitelem. Smlouva bude obsahovat souhlas města Kyjova s tím, aby 

uživatel mohl žádat a pobírat dotace na údržbu lokality a na provádění managementu ochrany 

přírody. 

 Obnova cest – Ostrovánky 

Komise v jarním období provede obhlídku zájmových lokalit. 

 

 Úprkova louka 

Ing. Lattenberg informoval komisi o způsobu přípravy pozemku pro výsev travní směsi. 

V první fázi bude plocha založena na ul. Úprkova - rozloha plochy činí cca 400 m2. Příprava 

plochy bude realizována po dohodě s Technickými službami Kyjov.   

 

 Obnovení značení NS 

Mgr. Veverková uvedla, že v této záležitosti zatím nemá nové informace. 

  

 Memorandum s Povodím Moravy 

Informaci podal Ing. Berka - záležitost zůstává v úkolech rady. Mgr. Veverková navrhla 

pozvat zástupce Povodí Moravy pana Veselého na jednání rady města. 
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 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Polep objektů ve spolupráci se  ZUŠ Kyjov proběhne v jarním období (duben až červen). 

 

 Kaštany – Rákosníčkovo hřiště 

TS Kyjov zajistí provedení bezpečnostních vazeb do 30. 4. 2020. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

ČSOP Kyjov podá v této záležitosti žádost na město. 

 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Exkurze se uskuteční v měsíci dubnu 2020 – termín bude upřesněn na příštím jednání komise.  

 

 Dotace na výsadbu stromů 

Žádost o dotaci na výsadbu stromů v parčíku v lokalitě Koliba dle výzvy MŽP byla podána.  

 

 Problematika odchytu holubů 

Komise byla informována o způsobu odchytu holubů ve městě. Odchytové klece budou 

umístěny na dvě místa – jedna klec bude umístěna ve dvorním traktu za zdravotní školou, 

druhá bude umístěna v areálu mlékárny. Dle sdělení ZO ČSOP Buchlovice bude však nutné, 

oproti původní dohodě, aby si město zajistilo odvoz odchycených holubů do záchranné 

stanice v Buchlovicích samo.    

 

 

3. Informace o stavu městských lesů 

 

Na jednání komise byl pozván Ing. Cerman, ředitel společnosti Lesy města Kyjova, s.r.o. 

Komise byla informována o současné situaci a stavu lesů v majetku města Kyjova, zejména o 

průběhu kůrovcové kalamity, odbytu dřeva, cenovém vývoji na trhu se dřevem a o způsobu 

dalšího zalesnění. Byly zodpovězeny dotazy členů komise. Mgr. Veverková navrhla 

zorganizovat akci pro veřejnost – dobrovolnické sázení stromů. V měsíci květnu bude 

provedena obhlídka lesů v terénu. 

 

4. Kácení dřevin 

 

Komise byla seznámena s následujícími podněty ke kácení dřevin:  

a) Bohuslavice – jasan 

b) hřbitov Kyjov – smrk 

c) Švabinského – douglaska, ořešák, lípa 

d) Žižkova – hrušeň 

 

Komise souhlasí s kácením stromů a) a b). Stromy c) a d) budou posouzeny Ing. 

Lattenbergem. 
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5. Různé 

 

Ing. Berka 

 problematika odpadového hospodářství – na březnovou komisi bude pozván zástupce 

společnosti EKOR, s.r.o.,  

 cesta do Chrastí – OM projednal s uživatelem pozemku vyznačení pruhu podél remízku 

v dolní části cesty určeného pro pohyb osob, dále bude s TSK a uživatelem pozemku 

projednána možnost úpravy cesty vysypáním štěpky, 

 budova knihovny – realizace „zelené“ střechy, 

 problematika vybudování dobíjecí stanice pro elektromobily ve městě,   

 dobíjecí stanice pro elektrokola v IC. 

 

Mgr. Veverková 

 stav lipového stromořadí na ul. Palackého – OM požádal Ing. Holánovou z AOPK 

o provedení posouzení předmětných stromů, 

 informovala komisi o možnosti využít k odchytu holubů nabídku ornitologa p. Šimečka, 

který by instaloval na vhodných místech budky pro poštolky (cca 2.500,- Kč/ks), 

 informovala komisi o aktivitě místní společnosti, v rámci které poskytuje finanční 

podporu na výsadbu stromů k dělení zemědělských půdních bloků. Komise navrhla využít 

pozemek podél cyklostezky Kyjov-Skoronice, bude prověřena možnost výsadby stromů 

na tomto pozemku, jenž je propachtován.  

 

Mgr. Lungová 

 používání plastových chrániček u nových výsadeb stromů, 

 žádá TS o častější úklid odpadků v okolí kotelny, které jednou týdně uklízí svépomocí, 

navrhuje zvážit instalaci kamer/y,  

 prosí o nezasahování TS do záhonků přilehlých ke kotelně, o které se stará průběžně 

sama. 

 

Ing. Blažek 

 informoval komisi o majetkových poměrech pozemků pod účelovou komunikací mezi 

Bohuslavicemi a Bukovany. Některé  pozemky nejsou ve vlastnictví města (viz příloha).  

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: ---------  

3/2020 – KŽP doporučuje RM vytypování vhodných pozemků pro využití finanční podpory 

k výsadbě stromů za účelem  dělení zemědělských půdních bloků. 

 

Úkoly pro členy komise:  -------- 
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Termín dalšího jednání:   

26. 3. 2020, 15:30 hod.  

 

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Vlastnické vztahy ÚK Bohuslavice-Bukovany 

 


